
Motion till vårmötet 2024-04-29 gällande översvämning och torka.  

I verksamhetsplanen 2024 så finns det en del som heter Banutvecklingsplan som jag vill 

vidhålla innehåller många bra åtgärder men jag tycker att den skulle kompletteras med 

åtgärder för att undvika för stora skador vid översvämning eller torka. De senaste åren har det 

varit flera golfklubbar i Sverige (te,x Gävle GK, Gräppås GK och många fler) som har blivit 

drabbade av framför allt översvämning. Gävle GK fick stänga banan i tio dagar i augusti 

2021, vilket drabbade medlemmarna, greenfee-gäster, inställda tävlingar och höga 

reparationskostnader mm. Det är väl tyvärr bara en tidsfråga innan vår bana kommer att 

utsättas för en större översvämning eller torka. Som förslag tycker jag bl a att vi måste dika ur 

våra diken som i dagsläget håller på att växa igen på vissa ställen, får vi bra avrinning i våra 

diken så torkar fairway upp snabbare. Även bra avrinning runt våra transportvägar bör göras 

för att undvika ”lervälling” för våra gående medlemmar och gäster. Vägen vid chip- och 

puttningsgreenen och bort till rangen bör ju ses till så att vatten rinner under vägen istället för 

tvärtom.  

Som förslag vid torka bör vi se till att kunna stöd-vattna på utsatta ställen där den ordinarie 

bevattningen inte når eller att den inte kan stå på hela tiden, te x mellan 1 och 18 så står det tre 

döda tallar med stödpinnar i ett sandområde som inte har fått tillräckligt med vatten.  

Jag yrkar på att styrelsen i Hammarö Golfklubb ser till att översvämning och torka får en 

rubrik i Banutvecklingsplanen.  

Mvh/Claes-Henrik Silfver 

 

Styrelsens svar 

Styrelsen bifaller motionen och kommer att uppdra åt Banchefen att komplettera 

Banutvecklingsplanen med rubrik enligt förslaget och efterhand med lämpliga åtgärder. 


